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SCHOOLRAAD    MARIS STELLA INSTITUUT 
 

VERSLAG VERGADERING SCHOOLRAAD d.d. 7 november ‘23 
 

Aanwezigheden/ 

 aanwezig verontschuldigd 

namens het personeel mevr. Hansen (voorzitter) 

mevr. De Vel 

mevr. Vander meiren 

/ 

namens de ouders mevr. Embrechts 

mevr. Portael 

mevr. Luyts 

 

namens de leerlingen Thomas De Visscher 

Jules Otten 

/ 

namens de lokale 

gemeenschap 

dhr. Snoeckx / 

namens het schoolbestuur dhr. Otten 

dhr. Gyssels 

/ 

adviserend directeur mevr. Piot (secretaris) / 

 

Dagorde: 

 

- goedkeuring en opvolging van het verslag van de vorige vergadering 

- samenwerkingsafspraken met het CLB 

- modernisering SO: aanpassingen eerste graad vanaf 2024-2025 

- inschrijvingen 1ste jaar 2024-2025: capaciteit  

- rondvraag 

 

Verslag: 

 

1. Goedkeuring en opvolging van het verslag van de vorige vergadering  

 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

  

2. Samenwerkingsafspraken met het CLB 

 

Jaarlijks worden er samenwerkingsafspraken opgesteld tussen de school en het CLB (VCLB 

AMI1 – Zoersel). De afspraken worden opgesteld door een afvaardiging van de directie 

(mevr. Mattheussen en mevr. Piot), een afvaardiging van de leerlingenbegeleiding (mevr. 

Hermans en mevr. Sluyts) en de ankers van het CLB, mevr. Claessens en mevr. Imler. 

 

Er zijn geen noemenswaardige aanpassingen gebeurd t.o.v. de vorige jaren. 

 

Het CLB is betrokken bij 3 luiken, waar telkens andere medewerkers verbonden zijn aan de 

school: 

• Medisch: 

o Schoolarts: dr. Van Leene 

o Verpleegkundige: mevr. Vranckx 

• Leerlingenbegeleiding 

o 2 ankerfiguren: mevr. Claessens en mevr. Imler 

o Trajectbegeleiders (divers team) 

• Studiekeuze 

o Medewerker studiekeuze: mevr. Hertogs 

 

De samenwerkingsafspraken hebben in de eerste plaats betrekking hebben op de 

leerlingenbegeleiding en studiekeuze. I.f.v. de leerlingenbegeleiding vindt 2-wekelijks een 

overleg plaats tussen school en CLB. De eindevaluatie is voorzien op 27 mei 2024.  
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3. Modernisering van het secundair onderwijs: aanpassingen eerste graad vanaf 

2024-2025 

 

Net zoals er vorig jaar aanpassingen zijn gebeurd in de modernisering van de 2de graad 

n.a.v. de vernietiging van de eindtermen door een arrest van het grondwettelijk hof, 

moeten er nu ook aanpassingen komen in de modernisering van de 1ste graad. Er worden 

nieuwe minimumdoelen (term ter vervanging van de eindtermen) bepaald door de overheid 

en op basis daarvan worden de leerplannen van de 1ste graad aangepast, alsook de 

lessentabellen. We wachten momenteel nog op de modellessentabellen van Katholiek 

Onderwijs Vlaanderen. Deze hebben we nodig om onze schooleigen lessentabellen aan te 

passen. We verwachten de modellessentabellen aan het einde van dit semester. We 

verwachten niet dat er grote aanpassingen zullen zijn en zouden liefst verder werken in lijn 

met de huidige werking.  

 

4. Inschrijvingen 1ste jaar 2024-2025: capaciteit 

 

Sinds vorig schooljaar is er een nieuw inschrijvingsdecreet bepaald door de overheid, dit 

betekent:  

 

• in de regio Malle werken de scholen elk met een eigen aanmeldingssysteem, net 

zoals vorig schooljaar 

• van 25/3 tot 19/4: ouders melden aan via een digitaal aanmeldingssysteem (link via 

de website)  

• de school zet een capaciteit 215 voor 2024-2025, dit is een maximum aantal 

plaatsen, indien capaciteit overschreden, komen kandidaten op de wachtlijst. Het 

huidig aantal in 1A is 223 leerlingen. Dit was een bijzonder hoog aantal 

inschrijvingen voor onze school)  

• broers, zussen en kinderen van personeelsleden krijgen na aanmelding voorrang  

• na de aanmeldingsperiode ontvangen de ouders een bericht: een plaats voor 

inschrijving (dit is nog geen inschrijving) of een plaats op de wachtlijst 

• vrijdagavond 3 mei: opendeurnocturne met kennismakingsgesprekken, ook op latere 

datum  

• inschrijving vanaf 14 mei, dit gebeurt digitaal, ouders ontvangen een link; nadien 

volgt nog een fysieke ondertekening van de inschrijving op school  

• wie wenst kan ondersteund worden bij de digitale stappen, contact te nemen met 

het secretariaat  

 

Moeten ouders zich op meerdere scholen aanmelden? Indien de interesse voor Maris Stella 

dit schooljaar even groot zou zijn dan vorig schooljaar (223 leerlingen) dan zou het met de 

huidige capaciteit, nl. 215 plaatsen, niet voor iedereen lukken om een plaats te hebben. We 

kunnen die interesse niet helemaal voorspellen, maar veiligheidshalve kan er gekozen 

worden om toch als back-up ook aan te melden op een school van tweede keuze.   

 

Omgekeerd vragen wij wel, indien men Maris Stella zou nemen als tweede keuze, dat men 

bij een toegewezen plaats op de school van eerste keuze, men meteen Maris Stella 

verwittigt zodat de plaats mag verdwijnen van de aanmeldingslijst en wij een volgende 

ouder op de wachtlijst kunnen contacteren. We vinden het belangrijk zo snel mogelijk 

gemoedsrust te brengen voor alle leerlingen en ouders.  

 

Een lid vraagt naar de werkwijze voor de loting: het tijdstip van aanmelden speelt geen rol; 

er wordt enkel met loting gewerkt. Dit genereert een lijst met leerlingen die kunnen 

ingeschreven worden en eventueel een wachtlijst. De wachtlijst moet in die volgorde 

worden weggewerkt. 

 

Bij inschrijving in het 2de t.e.m. het 6de jaar worden inschrijvingen verwerkt volgens het 

tijdstip van aanmelden voor inschrijving.  

 

Wij zullen ons uiterste best doen om alle mensen die bewust kiezen voor Maris Stella, een 

plaats te geven maar we kunnen geen zekerheid bieden dat ons dit gaat lukken.   
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Indien twee kinderen uit eenzelfde gezin worden aangemeld en er wordt slechts aan één 

kind een plaats toegewezen, dan kan de school het andere kind inschrijven door de 

capaciteit op te trekken.  

 

Zijn er nog andere criteria, bv. omgeving? Dit mag enkel in de lagere school. In de 

secundaire scholen mag dit niet.  

 

5. Varia 

 

/  

 

Data vergaderingen 

 

• 6 februari 2024 17.30 uur 

• 7 mei 2024 17.30 uur 

• 20 augustus 2024 19.00 uur 

 

  


